

# 無限歡樂來如江河

Manie P. Ferguson, 1900

BLESSED QUIETNESS

W. S. Marshall

3̣. 4̣ | 5̣. 1̣ | 3̣. 2̣ | 1̣. 6̣ | 1̣ 7̣. 6̣ | 5̣ . 3̣ 5̣ 1̣ | 2̣ - |

1. 無 限 歡 樂 來 如 江 河 因 安 慰 者 已 降 臨  
 2. 天 降 嘉 賓 溥 賜 靈 恩 生 命 康 強 與 能 力  
 3. 仿 佛 陽 光 照 都 蒙 澆 灌 好 雨 淋 瀉 廣 灑 漑  
 4. 乾 地 荒 原 都 蒙 澆 灌 善 美 花 果 處 處 香

7̣. 6̣ | 5̣. 1̣ | 3̣. 2̣ | 1̣. 6̣ | 1̣ 7̣. 6̣ | 5̣ . 1̣ 7̣ 2̣ | 1̣ - |

謙 信 心 靈 為 其 居 所 永 遠 偕 我 不 離 分  
 除 卻 軟 弱 猶 疑 不 信 化 我 勞 頓 成 安 息  
 保 惠 恩 師 眞 理 聖 靈 從 天 見 命 然 降 世 來  
 昔 日 曠 野 死 亡 瀾 漫 今 生 命 流 汪 洋

3̣. 4̣ | 5̣. 3̣ 5̣ | 1̣. 7̣ | 6̣. 4̣ 6̣ | 1̣ 6̣ | 5̣ . 3̣ 5̣ 1̣ | 2̣ - |

副 美 妙 恬 靜 聖 潔 安 寧 在 我 心 靈 有 印 證  
 歌

7̣. 6̣ | 5̣. 3̣ 5̣ | 1̣. 7̣ | 6̣. 4̣ 6̣ | 1̣ 6̣ | 5̣ 5̣ . 7̣. 2̣ | 1̣ - ||

主 在 心 中 波 濤 不 驚 平 安 充 滿 樂 融 融

1. Joys are flowing like a river, since the Comforter has come;  
He abides with us forever, makes the trusting heart His home.
2. Bringing life and health and gladness, all around this heavenly Guest,  
Banished unbelief and sadness, changed our weariness to rest.
3. Like the rain that falls from Heaven, like the sunlight from the sky,  
So the Holy Ghost is given, coming on us from on high.
4. See, a fruitful field is growing, blessed fruit of righteousness;  
And the streams of life are flowing, in the lonely wilderness.
5. What a wonderful salvation, where we always see His face!  
What perfect habitation, what a quiet resting place!

## CHORUS

Blessed quietness, holy quietness, what assurance in my soul!  
On the stormy sea, He speaks peace to me, how the billows cease to roll!